

Sirküler No: 4596

Sirküler Tarihi: 02/01/2026

KONU: 1-) 01.01.2026 TARİHİNDEN İTİBAREN GELİR VERGİSİ MATRAH DİLİMLERİ ARTIRILDI.

Gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesine esas olan tarife, **2026 takvim yılı gelirlerine uygulanmak üzere** aşağıdaki şekilde yeniden belirlenmiştir.

190.000 TL'ye kadar	%15
400.000 TL'nin 190.000 TL'si için 28.500 TL, fazlası	%20
1.000.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL, (Ücret gelirlerinde 1.500.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL), fazlası	%27
5.300.000 TL'nin 1.000.000 TL'si için 232.500 TL, (Ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'nin 1.500.000 TL'si için 367.500 TL), fazlası	%35
5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.737.500 TL, (Ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.697.500 TL), fazlası	%40

2-) 2026 YILINDA UYGULANACAK ENGELLİ İNDİRİMİ TUTARLARI:

- Birinci derece engelliler için	12.000,-	TL
- İkinci derece engelliler için	7.000,-	TL
- Üçüncü derece engelliler için	3.000,-	TL

3-) VERGİDEN İSTİSNA YEMEK ÜCRETİ TUTARI:

2026 yılında işyeri dışında personele verilen yemek ücretinin çalışılan günlere ait günlük **KDV hariç 300,- TL'si vergiden** istisnadır.

4-) VERGİDE İSTİSNA YOL YARDIM TUTARI:

2026 yılında işverence hizmet erbabının işyerine gidip gelmesi için sağlanan **taşıma giderinin KDV hariç 158,- TL'si vergiden** istisnadır.

Bilgilerinize sunarız.

Ş.A. Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş.

(*) İşbu belge içeriği sadece bilgilendirme amaçlı olup, buradaki açıklamalar dayanak gösterilerek yapılacak işlemler sonucunda doğacak zararlardan şirketimiz sorumlu değildir.